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Protokół Nr XII.2019 

z obrad XII sesji Rady Miejskiej w Drezdenku 

z dnia 30 maja 2019 roku 

 

Obrady rozpoczęto 30 maja 2019r. o godz. 19:00, a zakończono o godz. 20:15 tego 

samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 radnych. 

Obecni: 

1. Michał Czekajło 

2. Radosław Dolata 

3. Sebastian Dukaczewski 

4. Adam Kołwzan 

5. Łukasz Kołwzan 

6. Karolina Kozicka 

7. Dariusz Krysa 

8. Damian Matela-Libera 

9. Andrzej Miron 

10. Dariusz Paluszkiewicz 

11. Paulina Pieluszczak-Suchodolska 

12. Sylwia Słomińska 

13. Mariusz Suchecki 

14. Elżbieta Turostowska 

15. Tomasz Walczak 

Ad. 1  

Otwarcie obrad XII sesji Rady Miejskiej w Drezdenku i stwierdzenie 

prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej M. Suchecki dokonał otwarcia XII sesji Rady 

Miejskiej. Poinformował jednocześnie, że sesja została zwołana zgodnie z art. 20 

ust. 3 ustawy z dnia 08 marca 1990r. o samorządzie gminnym (t.j. Dz. U. 2019.506) 

na wniosek Burmistrza Drezdenka Karoliny Piotrowskiej (pismo stanowi załącznik nr 

1 do niniejszego protokołu). Powitał wszystkich przybyłych na sesję (lista obecności 

radnych stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu).  

Ad. 2  

Przyjęcie porządku obrad. Wnioski do porządku. 

Przewodniczący Rady Miejskiej M. Suchecki odczytał porządek obrad, który 

przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie obrad XII sesji Rady Miejskiej w Drezdenku i stwierdzenie 

prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. Wnioski do porządku. 

3. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Drezdenko na 

2019 rok – druk nr 65/19. 

4. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Drezdenko na lata 2019-2025 – druk nr 66/19. 

5. Zamknięcie obrad XII sesji Rady Miejskiej w Drezdenku. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej M. Suchecki przypomniał, że dzisiejsza sesja 

zwołana została na wniosek Burmistrza Drezdenka i wszelkie zmiany wprowadzone 

do porządku obrad muszą zostać zaakceptowane przez wnioskodawcę. Stwierdził, 

że w obradach uczestniczy 14 radnych, co stanowi quorum, przy którym Rada 

Miejska może obradować i podejmować prawomocne uchwały.  

Radni nie wnieśli uwag.  

Ad. 3 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Drezdenko na 

2019 rok – druk nr 65/19. 

Burmistrz Drezdenka K. Piotrowska podziękowała za liczne przybycie radnych  

w trybie nadzwyczajnym. Dodała, że sprawa jest niezwykle pilna i dotyczy 

umożliwienia dziewczętom, które w sekcji tańca z buławami działającej przy Centrum 

Promocji Kultury osiągnęły wysokie wyniki na mistrzostwach Polski i otrzymały 

nominacje na mistrzostwa Europy, które odbędą się w Chorwacji. Burmistrz 

Drezdenka wyjaśniła, że pośpiech wynika z faktu, że wyjazd miałby nastąpić już 12 

czerwca i konieczne jest podjęcie decyzji. K. Piotrowska powiedziała, że po 

spotkaniu z Dyrektorem Centrum Promocji Kultury oraz rodzicami dziewcząt udało 

się oszacować koszty wyjazdu, które opiewają na kwotę ok. 40.000 zł (transport, 

opłaty akredytacyjne, noclegi i wyżywienie). Burmistrz Drezdenka wyjaśniła, że  

z budżetu trzeba wygospodarować 25.000 zł, które zostaną przekazane jako dotacja 

dla Centrum Promocji Kultury. Dodała, że brakująca kwota zostanie pozyskana  

z innych źródeł – rodzice zadeklarowali, że zbiorą kwotę 5.0000 zł, jest możliwość 

pozyskania sponsora oraz środki wygospodarowane z budżetu CPK. K. Piotrowska 

powiedziała, że pozostałe środki mają pochodzić z budżetu z Gminy, dlatego 

należało dokonać przesunięć z innych zadań. Zaproponowała, aby kwotę 25.000 zł 

pozyskać: 

- 5.000 zł z oszczędności od odsetek za spłatę obligacji. Burmistrz Drezdenka 

przypomniała, że w tym roku spłacane są obligacje, które były zaciągane  

w poprzednich latach. Dodała, że w tym roku zostało spłacone 3,5 mln. obligacji. 

- 10.000 zł z dotacji celowych dla organizacji pozarządowych w zakresie kultury 

fizycznej. K. Piotrowska zgodziła się z sugestią radnego T. Walczaka, że dziewczęta 

promują sport i reprezentują Gminę na arenie międzynarodowej. 

- 10.000 zł z wynagrodzeń osobowych pracowników Urzędu Miejskiego  

w Drezdenku, kwota pochodząca z nagród. 

Burmistrz Drezdenka K. Piotrowska poinformowała, że w przedstawionym projekcie 

uchwały zawarta jest jeszcze zmiana dotycząca pozyskania dofinansowania do 

Otwartych Stref Aktywności, dzięki czemu będzie możliwe wybudowanie siłowni przy 

ul. Okrężnej i przy placu Sportowym. Dodała, że już teraz należy zabezpieczyć wkład 

własny do tych inwestycji, który wynosi 50% wartości czyli 50.000 zł na inwestycję 

przy placu Sportowym oraz 25.000 przy ul. Okrężnej. K. Piotrowska powiedziała, że 

kwoty te były zabezpieczone po analizie wyniku budżetu. 

Radny S. Dukaczewski nawiązując do Aktywnych Stref Aktywności zauważył, że 

zadania te były zaplanowane również w 2018 r. jednak nie udało się wówczas 

pozyskać dofinansowania. Dodał, że w uzasadnieniu do przedstawionego projektu 
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uchwały widnieje informacja, że kwota 75.000 zł zostanie sfinansowana wolnymi 

środkami jako nadwyżka środków budżetowych. Zapytał Skarbnika Gminy jaka kwota 

była zabezpieczona w ubiegłym roku na to zadanie. 

Skarbnik Gminy A. Lachowicz odpowiedziała, że kwoty były takie same. 

Radny S. Dukaczewski zapytał, ile pozostało kapitału jako nadwyżki środków 

pieniężnych na rachunku bieżącym jednostki samorządu terytorialnego na chwilę 

obecną. 

Skarbnik Gminy odpowiedziała, że zabezpieczona została kwota w wysokości 

339 600 zł na subwencję oświatową, gdyż subwencja oświatowa została obniżona tj. 

plany po stronie dochodów z ministerstwa zostały obniżone. Dodała, że w chwili 

obecnej Dyrektor MGZO dokonuje rozliczenia i poszukuje możliwości uzyskania 

oszczędności. A. Lachowicz powiedziała, że jeżeli znajdą się środki na pokrycie 

różnicy w zaplanowanej a faktycznie uzyskanej subwencji, wówczas te wolne środki 

będą do dyspozycji. Skarbnik Gminy poinformowała, że zostały zabezpieczone środki 

pieniężne na dwa przedstawione zadania i pozostało ok. 300.000 zł w chwili obecnej 

do dyspozycji. 

Radny S. Dukaczewski zaproponował, aby 10.000 zł zamiast zdejmować z dotacji 

celowych dla organizacji pozarządowych w zakresie kultury fizycznej, zdjąć  

z nadwyżki środków pieniężnych. 

Skarbnik Gminy wyjaśniła, że z nadwyżki środków pieniężnych na rachunku 

bieżącym jednostki samorządu terytorialnego zaplanowane są środki na wykup 

„kamizy”. 

K. Piotrowska zauważyła, że takich sytuacji jak dzisiejsza może być dużo więcej. 

Dodała, że zdarza się, że trzeba dokładać do inwestycji (tak jak w przypadku remizy 

– trzeba było wyasygnować środki na wykonanie zjazdu, który nie został ujęty  

w specyfikacji). Burmistrz Drezdenka powiedziała, że jeśli wszystkie pieniądze  

z nadwyżki zostaną roztrwonione, mogłoby dojść do kryzysowej sytuacji. Poprosiła  

o ostrożność w dysponowaniu tymi środkami. 

Radny S. Dukaczewski powiedział, że w pewnym sensie zgodzi się z argumentacją  

Burmistrz Drezdenka, dlatego zaproponował kolejne rozwiązanie. Wyjaśnił, że  

w budżecie zabezpieczone jest w 2019r. 118.600,00 zł na lodowisko, a najwcześniej 

środki te zostaną rozdysponowane w grudniu br. Dodał, że 10.000 zł można 

przesunąć ze środków przeznaczonych na to właśnie zadanie, a w ciągu roku 

uzupełnić brakującą kwotę np. z pozostałej nadwyżki. S. Dukaczewski podkreślił, że 

na kluby sportowe przeznaczonych jest blisko 50% środków mniej niż w latach 

ubiegłych. Dodał, że w takich małych miejscowościach dla klubów sportowych każde 

1.000 zł jest istotne a w obecnej sytuacji niektóre będą stały przed dylematem czy 

zgłaszać się do rozgrywek w przyszłym sezonie czy nie. 

Radny D. Matela-Libera zapytał jaki będzie łączny koszt lodowiska. 

Burmistrz Drezdenka odpowiedziała, że będzie to kwota ok. 300.000 zł. 

Przypomniała jednocześnie, że bardzo szczegółowe wyliczenie przedstawiał  

Dyrektor Hali Sportowo-Rehabilitacyjnej podczas jednego z posiedzeń komisji. 

Radny R. Dolata zapytał czy Burmistrz zakłada, że pracownicy Urzędu nie zasłużą 

na nagrody skoro proponuje zdjęcie 10.000 zł z kwoty przeznaczonej na ten cel. 
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Burmistrz Drezdenka K. Piotrowska wyjaśniła, że nie chce nikogo skrzywdzić, 

natomiast są to pewne oszczędności, które wynikają przede wszystkim z faktu, że 

Sekretarz Gminy od wielu miesięcy jest nieobecny w pracy. Dodała, że bardzo miło 

jest, iż zarówno Zastępca Burmistrza jak i Wiesław Sawicki, którzy pracują  

w Urzędzie od grudnia 2018r. stwierdzili, że to jeszcze nie jest czas, aby oceniać ich 

pracę i zrezygnowali z nagród. K. Piotowska poinformowała, że wszyscy pozostali 

urzędnicy z okazji Dnia Pracownika Samorządowego otrzymali nagrody. 

Radny A. Kołwzan zapytał czy dobrze usłyszał, że środki te mają pochodzić z nagród 

pracowników. Po uzyskaniu odpowiedzi twierdzącej stwierdził, że Burmistrz nie ma 

prawa tego zrobić, gdyż odpis 3% jest obligatoryjny i jeśli zamierza się go zmniejszyć 

musi to zostać skonsultowane ze związkami zawodowymi. Zaproponował, aby 5.000 

zł zdjąć z Działu 630 Rozdziału 63003 § 4300 zakup usług pozostałych. Wyjaśnił, że 

w tym miejscu zabezpieczona jest kwota 154.000 zł i zaproponował zdjęcie 5.000 zł  

a kolejne 5.000 zł z Działu 750 Rozdziału 75095 § 4420 podróże służbowe 

zagraniczne, gdzie jest zabezpieczona kwota 10.000 zł. 

Radny D. Matela-Libera zapytał czy jeśli taka sytuacja jak dzisiejsza będzie miała 

miejsce w przypadku drużyn piłkarskich w klubach sportowych (tam gdzie grają 

dzieci) to miasto będzie mogło partycypować w kosztach takiego wyjazdu. 

Burmistrz Drezdenka K. Piotrowska zauważyła, że na terenie gminy działa bardzo 

dużo klubów sportowych czy sekcji, które odnoszą sukcesy na różnych szczeblach. 

Dodała, że decyzję pozostawia Radzie i jeśli właśnie taka będzie wola to środki 

również zostaną wyasygnowane. 

Radny A. Kołwzan zaproponował postawienie wniosku formalnego zgodnego  

ze swoją, wcześniejszą propozycją. 

Skarbnik Gminy A. Lachowicz wyjaśniła, że o ile z Działem 750 Rozdziałem 75095 § 

4420 podróże służbowe zagraniczne nie ma problemu, o tyle Dział 630 Rozdział 

63003 § 4300 zakup usług pozostałych dotyczy turystyki i najpierw należy sprawdzić 

czy nie są już podpisane umowy związane z plażami. Zapytała czy radny ma jeszcze 

inne propozycje i wówczas będzie można ocenić czy na poszczególnych paragrafach 

miały miejsca już jakiekolwiek działania. 

Radny A. Kołwzan powiedział, że ma jeszcze kilka propozycji: 

1) Dział 750 Rozdział 75011 § 4300 

Skarbnik Gminy A. Lachowicz, że Dział 75011 są to zadania zlecone i środków  

z tego nie działu nie można ruszać. 

2) Dział 750 Rozdział 75075 § 4300 

Skarbnik Gminy powiedziała, że można tymi środkami dysponować pod warunkiem, 

że nie zostały zaciągnięte w tych podziałkach zobowiązania. 

A. Kołwzan powiedział, że najprawdopodobniej nie, gdyż już w tej chwili 

zaoszczędzone są środki na jednym numerze gazety. 

A. Lachowicz zauważyła, że jest to bardzo trudne, gdyż aby podjąć ostateczną 

decyzję należy mieć pewność, że nie zostały zaciągnięte żadne zobowiązania. 

Dodała, że trzeba to wszystko sprawdzić. 

Radny A. Kołwzan powiedział, że można przerwać sesję i wrócić do obrad  

w poniedziałek.  
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Przewodniczący Rady Miejskiej M. Suchecki powiedział, że jeżeli nie ma 

zaświadczenia, że można ruszyć środki z tej działki to nie można formułować 

wniosku formalnego. 

Radny A. Kołwzan zauważył, że wniosek formalny można sformułować a nie musi 

być nad nim głosowania. Dodał, że głosowanie może się odbyć po sprawdzeniu 

niezbędnych informacji, jeżeli wniosek okaże się bezzasadny wówczas zostanie 

wycofany. 

Przewodniczący Rady Miejskiej M. Suchecki wyjaśnił, że jeżeli zostanie postawiony 

wniosek formalny to trzeba będzie go przegłosować. 

Burmistrz Drezdenka w sprawie przerwania sesji i dokończenia jej w poniedziałek 

zauważyła, że jest to kłopotliwe a w zasadzie niemożliwe ze względu na potrzebę 

gwarancji wyjazdu dziewcząt, gdyż należy zabukować autokar, noclegi, itd. 

Skarbnik Gminy zaproponowała, aby ściągnąć środki z Działu 750 Rozdziału 75023 

tam, gdzie są wynagrodzenia osobowe pracowników a widnieją oszczędności 

wynikające ze świadczeń chorobowych pracowników. 

Radny A. Kołwzan powiedział, że jest koniec maja a do końca roku budżetowego 

pozostało 7 miesięcy. Dodał, że z doświadczenia wie, że lepiej środków tych nie 

ruszać przed końcem października ze względu na fakt, że może pojawić się program 

z Urzędu Pracy np. roboty publiczne i wówczas środki z tego rozdziału będą 

potrzebne. Zaproponował, aby nie kombinować i wziąć środki z nadwyżki finansowej 

a na najbliższej sesji można dokonać sprawdzonych zmian. 

Burmistrz Drezdenka K. Piotrowska podziękowała radnemu za uwagi, natomiast 

politykę kadrową proponuje zostawić sobie. 

Radny S. Dukaczewski powiedział, że zasadnym będzie usłyszenie zdania 

przedstawicieli klubów sportowych w temacie zdjęcia 10.000 zł ze środków 

przeznaczonych na kulturę fizyczną. 

Przewodniczący Rady M. Suchecki przypomniał, że dzisiejsza sesja jest sesją 

zwołaną na wniosek Burmistrza i wszystkie zmiany muszą być zaakceptowane przez 

wnioskodawcę. Dodał, że jeżeli Burmistrz wyrazi zgodę wówczas przedstawiciele 

klubów będą mogli zabrać głos. 

Radny S. Dukaczewski zauważył, że nie jest to zmiana porządku obrad a jeśli 

przeznaczono w budżecie kwoty na dotacje, które są upubliczniane to przecież 

stowarzyszenia są przygotowane. Dodał, że jeśli na przeddzień konkursów zabierane 

jest 10.000 zł to chciałby wiedzieć jakie jest stanowisko klubów. 

Przewodniczący Rady M. Suchecki powiedział, że padła prośba i być może nie 

zostanie ona odrzucona. 

Radny S. Dukaczewski przypomniał, że zgodnie ze Statutem Gminy to 

Przewodniczący Rady na sesji udziela głosu lub nie, nikt inny. 

Przewodniczący Rady M. Suchecki poprosił Burmistrz Drezdenka o zezwolenie na 

zabranie głosu przedstawicielom klubów sportowych. 

Radny A. Kołwzan zaapelował do Przewodniczącego o powagę. Dodał, że Burmistrz 

nie ma nic do zezwalania lub nie. 

Przewodniczący Rady M. Suchecki poprosił o zabranie głosu chętnych 

przedstawicieli klubów sportowych. 
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Prezes klubu sportowego „Lubuszanin” Adam Wojcieszak powiedział, że obiecał 

sobie, że nigdy nie będzie łączył sportu z polityką. Oświadczył, że jest zaniepokojony 

faktem, że sport stał się jedyną dziedziną w Gminie Drezdenko z której zabiera się 

pieniądze. A. Wojcieszak przypomniał, że w poprzednich latach wydatkowanie na 

sport było dużo większe. Dodał, że nie po to nowy zarząd przejmował klub, aby od 

razu paść na kolana – już w listopadzie 2018r. zostało klubowi zabrane 63.000 zł. 

Prezes klubu poinformował, że zarzucono klubom sportowym, że nie utrzymują się 

ze środków zewnętrznych. Wyjaśnił, że z analizy finansowej popartej dokumentacją 

wynika, że w 2019r. z Gminy KS „Lubuszanin” otrzymał 137.000 zł (w roku 2018 

kwota ta wynosiła ponad 200.000 zł), wkład sponsorski czyli środki zewnętrzne 

pozyskane przez Zarząd od listopada 2018r. do 1 maja 2019 r. opiewają na kwotę 

23.639,26 zł i wkład własny czyli członków Zarządu, których jest 6 wyniósł 30.800 zł. 

Podsumowując podane kwoty A. Wojcieszak poinformował, że od 19 listopada 2018r. 

do 1 maja 2019r. ze środków zewnętrznych i własnych na klub pozyskano 54.439 zł. 

Zdaniem Prezesa jest to znakomity wynik. Poinformował, że nowe władze klubu 

wystąpiły do Gminy o kwotę 170.000 zł, aby klub mógł funkcjonować a w ciągu  

dwóch dni trzeba było budżet „Lubuszanina” obciąć o 40.000 zł. A. Wojcieszak 

powiedział, że liczy każdą złotówkę i sam wystąpił do Burmistrz Drezdenka  

z propozycją sprawdzania finansów klubu co miesiąc. Prezes klubu sportowego 

„Lubuszanin” oświadczył, że nie chciałby, aby sport był tematem kontrowersyjnym  

w opinii publicznej Gminy. Zdaniem A. Wojcieszaka dziedzina, którą uprawia zespół 

„Dziewcząt z buławami” jest sportem. Dodał, że dwie jego córki uczęszczają na 

zajęcia do pani Natalii i są tym sportem zafascynowane. Prezes „Lubuszanina” 

powiedział, że nie można dzielić dzieci, każdy rodzaj sportu prowadzi do rozwoju 

dzieci. W kwestii 10.000 zł powiedział, że klub sportowy „Lubuszanin” wspólnie  

z Dyrektorem Centrum Promocji Kultury oraz Burmistrz Drezdenka organizuje Dzień 

Dziecka. Dodał, że „Lubuszanin” Drezdenko (jeśli to prawnie będzie możliwe) wystąpi 

na swoich stronach internetowych o zbiórkę i pomoc finansową dla buławianek  

a środki zebrane z tych datków przekazane zostaną na wyjazd dziewcząt na 

mistrzostwa Europy do Chorwacji. A. Wojcieszak powiedział, że od listopada 2018r. 

do 15 marca 2019r. klub funkcjonował ze swoich środków finansowych tj. 

przygotowanie do sezonu (mecze, opłaty sędziowskie, wyjazdy turnieje)  8 drużyn 

czyli 130 dzieci. Dodał, że zatrudniani są fachowcy, którzy w dużej mierze 

wynagradzani są z pieniędzy osób prywatnych - Zarządu klubu. Prezes powiedział, 

że tzw. buławianki są to dziewczęta z pasją, kulturą osobistą, bardzo rozwojowe  

a niejedna z nich nie uczestniczy tylko w dziedzinie sportu, ale także kultury i nauki. 

Powiedział, że szacunkowo ok. 600 dzieci w gminie Drezdenko uprawia sport  

a każde z tych dzieci ma rodzinę – bardzo dużo dzieje się wokół sportu. 

Podsumowując oznajmił, że z otrzymanych środków finansowych klub nie jest  

w stanie zapewnić dzieciom obozów, kolonii, jest to możliwe tylko i wyłącznie dzięki 

pomocy rodziców. Wyjaśniając kwestię składek A. Wojcieszak poinformował, że 

rodzice miesięcznie płacą 50 zł, co jest najniższą składką w Polsce, wprowadzone 

zostały dwie, darmowe sekcje, zatrudnieni zostali dodatkowi trenerzy, sekcję 

gimnastyczną prowadzi jedna z buławianek a bramkarską radny D. Matela-Libera. 
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Poprosił, aby radni zastanowili się czy sport jest tą dziedziną z której należy 

notorycznie ucinać środki finansowe. 

Radny S. Dukaczewski złożył wniosek formalny, aby przesunąć kwotę 20.000 zł 

(zamiast 10.000 zł z nagród pracowników Urzędu Miejskiego w Drezdenku i 10.000 zł  

z dotacji celowych dla organizacji pozarządowych w zakresie kultury fizycznej)  

z planowanego lodowiska. Dodał, że Rada będzie miała prawie 7 miesięcy, aby na 

spokojnie zastanowić się nad znalezieniem środków i uzupełnieniem do zadania 

związanego z lodowiskiem.  

Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił przerwę w obradach. 

Przewodniczący Rady Miejskiej M. Suchecki przedstawił treść wniosku formalnego 

złożonego przez radnego S. Dukaczewskiego. 

Radni nie wnieśli uwag. 

Głosowano w sprawie: 

Wniosku formalnego radnego Sebastiana Dukaczewskiego dotyczącego zmiany 

pokrycia źródła finansowania dotacji dla CPK: zamiast z dotacji celowej z budżetu jst 

udzielonej w trybie art. 221 ustawy o pożytku publicznym oraz wynagrodzeń 

osobowych pracowników UM w Drezdenku zaproponowano pokrycie w/w wydatku  

z wynajmu lodowiska w ramach zadań realizowanych przez Halę Sportowo-

Rehabilitacyjną - dział 926 rozdz. 92601 par. 4300 za zamiarem uzupełnienia tych 

środków w najbliższym czasie.  

Skarbnik Gminy powiedział, że analizując budżet Hali Sportowo-Rehabilitacyjnej 

próbowała się skontaktować telefonicznie z Dyrektorem tej jednostki, aby dowiedzieć 

się czy zostały już rozpoczęte działania związane z zaangażowaniem tych środków, 

ale niestety nie udało się. Dodała, że jeśli jakiekolwiek działania zostały podjęte to nie 

będzie można ruszyć tych środków. 

Radny R. Dolata zauważył, że głosowanie jest bezsensowne, gdyż nie ma wiedzy 

czy można te środki ruszyć. Zaproponował, aby głosowanie wstrzymać i w pierwszej 

kolejności przedyskutować kwestię z Dyrektorem hali albo poszukać innego 

rozwiązania. 

Radny S. Dukaczewski powiedział, że składając taką propozycję sprawdził najpierw 

w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miejskiego w Drezdenku czy nie ma 

zaproszenia do składania ofert i okazało się, że faktycznie nie ma. Zdaniem radnego 

jest to taki wydatek, że nie można pozwolić sobie na uzgadnianie kwestii 

finansowych za pomocą telefonu tylko należy sprawdzić w odpowiednim źródle. 

Radni nie wnieśli uwag. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 6, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Lista imienna 

ZA (6) 

Dukaczewski Sebastian, Kołwzan Adam, Kołwzan Łukasz, Krysa Dariusz, Matela-

Libera Damian, Paluszkiewicz Dariusz 

PRZECIW (7) 

Dolata Radosław, Kozicka Karolina, Miron Andrzej, Pieluszczak-Suchodolska 

Paulina, Słomińska Sylwia, Suchecki Mariusz, Walczak Tomasz 



8 
 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Turostowska Elżbieta 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Czekajło Michał 

Radni nie wnieśli uwag. 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2019 rok – druk nr 65/19 

(projekt stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu). 

Wyniki głosowania: 

ZA: 6, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Lista imienna 

ZA (6) 

Kołwzan Łukasz, Matela-Libera Damian, Miron Andrzej, Paluszkiewicz Dariusz, 

Turostowska Elżbieta, Walczak Tomasz 

PRZECIW (4) 

Dolata Radosław, Kozicka Karolina, Pieluszczak-Suchodolska Paulina, Słomińska 

Sylwia 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Dukaczewski Sebastian, Kołwzan Adam, Krysa Dariusz, Suchecki Mariusz 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Czekajło Michał 

Rada Miejska, w obecności 14 radnych podjęła Uchwałę Nr XII/64/2019 Rady 

Miejskiej w Drezdenku z dnia 30 maja 2019 roku w sprawie  

zmiany uchwały budżetowej na 2019 rok (uchwała stanowi załącznik  nr 4 do 

niniejszego protokołu). 

Burmistrz Drezdenka K. Piotrowska ustosunkowując się do wypowiedzi Prezesa 

klubu sportowego „Lubuszanin” i niektórych radnych powiedziała, że nie w porządku 

jest sugerowanie, że Gminie, Radzie czy Burmistrzowi nie zależy na sporcie. Dodała, 

że padło wiele cierpkich słów i oskarżeń, które paść nie powinny, gdyż to nie jest tak 

że sport w Gminie nie jest wspierany i doceniany. Przypomniała, że w tym roku 

będzie budowana hala sportowa w Niegosławiu, że będzie wymieniana powierzchni 

w SP 3, że lodowisko również jest formą sportu, że będą budowane dwie strefy 

aktywności. Burmistrz oznajmiła, że sport jest bardzo ważny, dokładnie tak samo jak 

dzisiejszy problem „Dziewcząt z buławami” dla których również jest to forma sportu, 

pasji i relaksu. Zauważyła, że jest bardzo dużo stowarzyszeń, grup, które bardzo 

aktywnie działają w sporcie a każdy z nas realizuje się na innym polu i bardzo ceni 

sobie sport. 

Radny A. Kołwzan zapytał czy skoro Gmina tak bardzo jest za sportem to dotacja na 

kluby zostanie zwiększona przynajmniej o 10.000 zł, które dziś zostały zabrane. 

Burmistrz Drezdenka odpowiedziała, że niektórzy mają na sport trochę szersze 

spojrzenie niż radny. 
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Radny T. Walczak uzupełniając wypowiedź Burmistrz, przypomniał, że w pierwszej 

połowie roku kwotą 275.000 zł zostało wspartych 16 stowarzyszeń w kategorii kultura 

fizyczna, natomiast na drugą połowę roku zaplanowana jest kwota 250.000 zł. Dodał, 

że dziś zostało zdjętych 10.000 zł, więc do dyspozycji pozostaje kwota 240.000 zł  

a sport to nie tylko piłka nożna.  

Radny S. Dukaczewski zapytał Burmistrz Drezdenka do kogo personalnie były 

kierowane zarzuty, bo dziś kilka osób zabrało głos i nie zauważył, aby ktoś chciał 

kogokolwiek obrazić. Poprosił o wymienienie osób z imienia i nazwiska. 

Burmistrz Drezdenka powiedziała, że nie czuje się urażona i być może źle odebrała 

te intencje.  

Radny D. Matela-Libera powiedział, że radni powinni spotkać się w sprawie kultury 

fizyczne i sportu w Gminie, gdyż niektórzy radni wiedzą o co chodzi a niektórzy nie 

wiedzą o co chodzi. Powtórzył, że należy się spotkać gdyż kilku radnych jest 

zorientowanych w temacie a niektórzy patrzą na ściany jakby byli w kosmosie. Radny 

D. Matela-Libera podkreślił, że sport jest bardzo ważną dziedziną i dzięki sportowi 

dzieci i młodzież nie pije alkoholu, nie bierze narkotyków i powinno się w sport 

inwestować. 

Burmistrz Drezdenka K. Piotrowska podkreśliła, że dzisiejsze spotkanie ma na celu, 

aby „Dziewczęta z buławami” reprezentowały Gminę Drezdenko na arenach 

światowych i aby to była chwała dla nich a nie tylko nagroda za ich ciężką pracę, 

całoroczny trening. Zaproponowała, aby odłożyć spory i dyskusje na później a teraz 

życzyć dziewczętom, aby odniosły wielkie sukcesy. 

Radny S. Dukaczewski poparł inicjatywę radnego D. Mateli-Libery. Zaproponował, 

aby dyskusja odbyła się na forum całej Rady a nie tylko odpowiedniej Komisji. 

Zdaniem radnego dziś odbyła się dyskusja a nie spór, każdy wiedział, że 

nadrzędnym celem jest wyjazd i na pewno każdy radny myśli w ten sam sposób, 

tylko niektórzy mieli inne spojrzenie na to jak te środki wygospodarować. 

Radni nie wnieśli uwag. 

Ad. 4 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Drezdenko na lata 2019-2025 – druk nr 66/19 (uchwała stanowi załącznik  nr 5 do 

niniejszego protokołu). 

Radni nie wnieśli uwag. 

ZA: 8, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Lista imienna 

ZA (8) 

Dolata Radosław, Dukaczewski Sebastian, Kołwzan Łukasz, Matela-Libera Damian, 

Miron Andrzej, Paluszkiewicz Dariusz, Turostowska Elżbieta, Walczak Tomasz 

PRZECIW (1) 

Słomińska Sylwia 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Kołwzan Adam, Kozicka Karolina, Krysa Dariusz, Pieluszczak-Suchodolska Paulina, 

Suchecki Mariusz 

BRAK GŁOSU (0) 
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NIEOBECNI (1)  

Czekajło Michał 

Rada Miejska, w obecności 14 radnych podjęła Uchwałę Nr XII/65/2019 Rady 

Miejskiej w Drezdenku z dnia 30 maja 2019 roku w sprawie  

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Drezdenko na lata 2019-2025 

(uchwała stanowi załącznik  nr 6 do niniejszego protokołu). 

Ad. 5 

Zamknięcie obrad XII sesji Rady Miejskiej w Drezdenku. 

Z uwagi na wyczerpanie wszystkich punktów porządku obrad Przewodniczący Rady 

Miejskiej M. Suchecki podziękował wszystkim za udział i XII sesję Rady Miejskiej 

uznał  za zakończoną.  

 

 

 

      Przewodniczący Rady Miejskiej 
 
 /-/ Mariusz Suchecki 
Sporządziła:          
J. Ambroziak       


